
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 5. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lutego 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Łukasza Szumowskiego 

Ostatnio opinię publiczną zaniepokoiła podana w niektórych mediach informacja o szkodliwym wpływie 

na zdrowie materiałów użytych do budowy boisk przyszkolnych. Jak donoszą media, zostały wykonane eks-

pertyzy nawierzchni kilku boisk, które wykazały, że użyte tam materiały są rakotwórcze, działają szkodliwie 

na rozrodczość, układ krwiotwórczy i nerwowy. 

Te informacje zatrważają, w związku z tym proszę o jednoznaczną informację, czy te doniesienia są po-

twierdzone. A jeśli tak, to jakie podjęto kroki w celu zażegnania niebezpieczeństwa narażania zdrowia dzieci 

i młodzieży podczas korzystania z boisk przyszkolnych o powierzchni wykonanej z granulatu? 
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